
JUNTA GENERAL ORDINÀRIA 23 DE MARÇ DE 2023

ACTA DE LA JUNTA GENERAL ORDINÀRIA DE L’ASSOCIACIÓ DE FAMÍLIES I
ALUMNES DE L’ESCOLA PROVENÇALS, EFECTUADA DE MANERA TELEMÀTICA, EL
DIJOUS DIA 23 DE MARÇ DE 2023, A LES 20:30 HORES, EN CONVOCATORIA ÚNICA.

A Barcelona, a les 20:30 hores del dijous dia 23 de març de 2023, dóna començament
telemàticament, la Junta General Ordinària, degudament convocada en temps i forma, amb
l’assistència dels representants que es ressenyen a continuació per tractar els temes que es
relacionen en l’ordre del dia establert. La Junta General queda vàlidament constituïda
complint amb els estatuts de l’entitat en versió telemàtica i en única convocatòria, sent
vàlids els acords que s’adoptin en ella.

Presideix la reunió la Sra. Raquel Arauz, i actua com a Secretària d’Actes la Sra. Adriana
Docampo Grangel.

ASSISTENTS:

La Junta General Ordinària queda constituïda amb un total 9 Assistents ressenyats a
continuació:

Junta (7): Sra. Raquel Arauz, Sra. Cecilia Jimenez, Sra. Adriana Docampo, Sra. Anna Poch,
Sra. Júlia Vilà , Sra. Olga González i Sra. Eva Sánchez.

Socis (2): Sra. Isabel Fuertes i Sr. Fran Rodríguez.

ORDRE DEL DIA PREESTABLERT:

1-Aprovació Acta anterior

2-Oferta extraescolars

3-Votació xerrada Emocions

4-Precs i preguntes



1-Aprovació Acta anterior

S’aprova l’acta de la junta anterior per unanimitat, 6 vots a favor.

2-Oferta extraescolars

-Karate: Pren la paraula la Sra. Cecilia Jiménez, comenta que han recollit 64 respostes de
l’enquesta que es va fer sobre l’activitat de karate a les famílies. Els resultats han estat que
62 famílies van votar que sí que farien l'activitat (la majoria de I3,I4,I5).

L’horari més votat és de 16,30h a 17,30h per 21 euros al mes. Només es podria fer els
divendres a la sala de música. S'hauria de veure, amb el responsable de karate quina seria
la ratio màxima veient in situ l’espai del que disposem.

La Sra. Júlia Vilà comenta que s'ha de veure què fer amb judo, que ara és una activitat de
Cet10 amb pocs inscrits, i alguns de 6è que ja marxen. Hem de decidir què fem amb judo, si
mantenir les dues activitats o només karate i oferir una nova extraescolar.

7 vots a favor d'afegir el karate a l’oferta.

Un cop votat, la Sra. Cecília Jiménez s'encarregarà de redactar el contracte i totes les
gestions derivades de la nova activitat.

-Pren la paraula el Sr. Fran Rodríguez, nou membre de la comissió Cet 10. Juntament amb
la Mireia, van tenir una reunió amb la Mar per conèixer-se i per fer una primera pluja d'idees
per la nova oferta, es va comentar oferir Circ, que es una activitat que a altres escoles està
tenint èxit. També es va preguntar si es podria fer salt de trampolí al salting, ho consultarà.
El trampolí seria com natació, recollir allà. Quan es tingui la informació es faran enquestes
per veure l'interès en les activitats.

- Desde cet10 es proposa fer uns canvis d'horaris de les activitats de patinatge i bàsquet. El
motiu és que hi ha falta de monitors, i que si canviem els dies podrien tenir més marge
d’acció ja que no ens solaparien amb altres escoles. La Sra. Júlia Vilà va fer un estudi
d'impacte del canvi, ens comparteix pantalla. Es valora l'impacte de fer el canvi de les
activitats que es fan a la pista i sala polivalent. Hem de decidir si fem una enquesta o fer el
canvi.

La Sra. Anna Poch comenta que s'ha de fer enquesta sobretot per les famílies afectades, ja
que pot ser que en fer el canvi, no es tingui en compte altres activitats que fan fora de
l’escola.

La Sra. Raquel Arauz pregunta si es podria demanar a Cet10 si hi ha altres coles que també
estan valorant el canvi de dies.

Es decideix fer l'enquesta a tothom per saber què pensen les famílies. Amb els resultats, es
valorarà si acceptar el canvi o no. La comissió de Cet10 començarà a pensar en l'enquesta.



A la junta del mes d'abril es concretarà tota la informació i es prendran les decisions per
poder tancar la oferta.

- Comissió Ioga: han demanat via whatsapp si és possible tornar a ofertar un grup de ioga al
migdia. Es recorda que els últims anys s'ha ofertat, però no ha sortit. També s'hauria de
veure si hi ha espais lliures per fer-la al migdia. Es comenta que es podria tornar a ofertar,
ja que no es una novetat que generi gran canvis.

-Taller de música de I5 al migdia, s'ha de veure si es manté així l’oferta. Es comenta que el
canvi ha sigut un encert. La comissió de música ha de decidir com presentar l’oferta de cara
al curs que ve.

3-Votació xerrada Emocions

El dia 13 de març es va votar via Whatsapp fer unes xerrades sobre emocions a infantil,
degut a una demanda de l'escola. Es vota si desde l’Afa es paga l’activitat que té un cost de
200 euros, dels diners de l’aportació a l’escola.

Va quedar aprovat per unanimitat (11 vots a favor).

4- Precs i preguntes

No n’hi ha

PROPERA REUNIÓ JUNTA AFA: S’acorda posar data per a la propera Reunió de la Junta
General Ordinària del AFA el dimarts dia 25 d’abril de 2023 a les 20:30 hores de forma
telemàtica per zoom.

Sense res més a tractar, s’aixeca la sessió a les 21'25h hores, signant amb el vistiplau:

Vº Bº

SRA. PRESIDENTA SRA. SECRETÀRIA



Raquel Arauz Adriana Docampo Grangel


